

中文

## User Manual

### Wireless Bluetooth earphones

#### 产品介绍

首次使用,请先给充电盒、耳机充饱电再使用。

#### 给充电盒充电

使用充电线给充电盒充电。

充电盒充电时,绿灯闪烁;充满电后长亮灯。

#### 激活耳机并给耳机充电

将耳机放入充电盒中(充电金属点相对)充电中亮红灯,充满后灭灯。

#### 双耳机配对和连接手机

同时将两只耳机从充电盒取出,等待2-3秒耳机自动开机串联,待一边耳机蓝灯慢闪时,另一边耳机红蓝灯交替闪烁进入配对状态,手机搜索连接“型号”并点击完成连接。如果连接失败,把两个耳机放入充电盒内,重复上述操作。

#### 配戴耳机

#### 开机

#### 功能要点

方法一:耳机从充电盒拿起来,耳机会自动开机(红蓝灯交替)。方法二:关机状态下,长按多功能键约2秒(红蓝灯交替)。

长按约2秒

#### 关机

方法一:耳机放进充电盒,耳机会自动关机(红灯亮起,充满熄灭)方法二:开机状态下长按多功能键约5秒,耳机关闭(红灯长亮约1秒)。

长按约5秒

#### 拒接

来电时,长按任意耳机2秒。

长按2秒

#### 接听电话

接听,单击任意耳机。

单击任意键

#### 挂断电话

挂断,双击任意耳机。

单击任意耳机

#### 播放/暂停

播放音乐时,单击任意耳机键暂停,再按一下则播放。

长按约5秒

#### 切换上一曲/下一曲

播放音乐时,双击左耳机多功能键切换上一曲;

长按2秒

#### 语音助手

待机状态下,任意耳机长按1秒多功能键出现“滴”声后,可激活手机语音助手(如:Siri),再次长按1秒即可关闭语音助手。

#### 减小音量(-)/加大音量(+)

播放音乐时,三击耳机多功能键减小音量(L)或加大音量(R)。

三击

R+

L-

长按1秒

#### 注意事项

- 若产品超过两个星期未使用,建议使用前先对产品进行充电;
- 必须选择经过国家认证的正规充电器厂家,符合输出电压DC 5V-1A的充电器,否则可能会导致起火甚至彻底损坏本产品;
- 使用耳机会降低对外界声音的感知力,请不要在可能威胁到安全的环境中使用耳机。长时间使用耳机有损听力健康,请合理控制使用时间及音量;
- 手机与耳机之间距离不能太远,不能被金属或者其他对无线信号有影响的物体阻挡,在大功率无线wifi或2.4G同频强信号环境下使用耳机会影响体验效果;
- 部分功能取决于不同的无线设备支持而实现,若不同无线设备支持的协议不同、本耳机功能的实现将有所不同;
- 请勿任何理由拆开、维修或改装该产品;请勿过度充电或将产品置于温度过低或过高(0°C以下或45°C以上)的环境下,否则可能会导致起火甚至彻底损坏本产品;
- 使用产品指示灯时,请避免靠近儿童或动物的眼睛;请勿在雷暴天气下使用该产品,雷暴可导致该产品工作异常,并增加触电危险!
- 请避免与液体接触,请勿用酒精及挥发性液体擦拭本产品;
- 请遵循我公司的使用条例,由用户不正确的使用造成设备损坏及构成的危险由操作者自行承担,本公司不承担任何责任。

英文

#### Overview

For initial use, make sure the earbuds and case are fully charged.

#### Charging the Case

Please charge the case via cable.

The led light flashes green while charging;The light keep constant on after fully charged.

#### Activating Earbuds and Charging Earbuds

Put both earbuds into the charging case to activate and charge them.(pins need to be well-contacted).

The LED light will turn on red while charging and it turns off when the earbuds are fully charged.

#### TWS Pairing and Connection with Cell Phone

Take both earbuds out of the case at the same time and they will auto power on after 2-3 seconds.Both earbuds will auto pairing, at this moment the light on one earbud flashes blue and the light on the other earbud flashes red & blue alternately. Search for “Model” in cellphone and tap to connect both earbuds with cellphone. Please insert both earbuds into charging case and repeat above steps if earbuds fail to connect.

#### Wearing Earbuds

#### Functions

##### Power-on

Method 1: Take out both earbuds and they will auto power on.(LED lights flash blue and red) Method 2: Press MFB for 2s to Power on ( LED lights flash blue and red)

##### Power-off

Method 1: Put the earbuds into the Charging case,then the earbuds will turn off automatically for charging, the red indicator is on until fully charged. Method 2: Press MFB for 5 seconds to power off,red indicator turns on for 1seconds.

##### Reject Call

Press MFB for 2s to reject incoming call.

#### Answer Call

Press 1 time MFB to answer incoming call .

##### Hang off

Double Press MFB to hang off.

##### Next Song/Previous Song

When playing music, double press MFB on left earbud to skip track backward(previous song), double press MFB on right earbud to skip forward(next song) .

##### Double Press

Long press 2s

##### Press 1 time

Press 1 time

##### Press 1 time

Double Press

##### Press 3 times

R (V+)

##### Press 3 times

L (V-)

##### Double Press

Long press 5s

##### Press 1 time

Long press 5s

##### Press 1 time

Long press 5s

##### Playback/ Pause

When playing music, press MFB to pause it and press again to play it.

##### Press 1 time

Long press 1s

##### Press 1 time

Long press 1s

##### Press 1 time

Long press 1s

##### V/V+

When playing music, Press three times MFB on left earbud to turn volume down(V-) and press MFB on right earbud to turn volume up(V+).

##### Press 3 times

Long press 3s

##### Press 3 times

Long press 3s

##### Press 3 times

Long press 3s

##### Voice Assistant

When standby, press and hold MFB on left earphone for Long press 1s until the “beep” sound happen to activate voice assistant(Like: Siri).

##### Press 1 time

Long press 1s

##### Press 1 time

Long press 1s

##### Press 1 time

Long press 1s

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment and it also complies with Part 15 of the FCC RF Rules. This equipment must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

End-users and installers must be provide with antenna installation instructions and consider removing the no-collocation statement.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct

Reorient or relocate the receiving antenna. Increase the separation between the equipment and receiver. Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference that may cause undesired operation.

#### Attentions

- If the earbuds is left unused for over two weeks, please recharge it periodically.
- Be sure to use a 5V DC,1A charger made by qualified manufacturer.
- Ensure that the distance between your device and the earbuds not too far away, Ensure that nothing is blocking the signal between your device and the earbuds.
- The implementation of the earbuds function will be different due to different protocols supported by different wireless device.
- Don't disassemble or modify your earbuds for any reason to avoid any damages and danger. Don't over charging to avoid the outbreak of a fire.Avoid exposing the earbuds to extreme temperatures(below 0°C or above 45°C).Extreme temperatures can cause deformation of Earbuds components and reduce battery life and the lifespan of your earbuds.
- Don't use the earbuds during a thunderstorm. Thunderstorms can cause serious malfunction and increase the risk of electric shock.
- Do not clean the earbuds with harsh chemicals or strong detergents.
- Please follow our company's operating instructions.If any damage or danger caused due to the improper use, the responsibility shall be undertaken by the operator.

FCC ID: 2A8DP-JHO888